
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 
 
Dato: Tirsdag 05.03.24 
Tid: 19.00-20.30 
Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 
Referent Gunnhild Aas Strand 
Tilstede: Rektor Kjetil Syvderud 

FAU-representanter 1.-7. trinn 
 

 
SAKER:  

1 Info og saker fra rektor Kjetil 

- Elevundersøkelsen. Mobbetallene er kjent i media. Det har vært møte med 7.trinns 
klassekontakter. 34% på 7.trinn sier de blir mobba. Det er ekstreme tall. Man visste det var 
utfordringer på trinnet, men dette var mye. Trinnmiljøet er ikke trygt. (Man snakker kun om 
trinnet, man får ikke tall for hver enkelt klasse.) 
 
5.trinn: 17-18% sier de blir mobba. 
  
6.trinn: 4% sier de blir mobba. 
 
Dette er altså realiteten, det er store forskjeller mellom trinnene. Dette ønsker skolen å 
utjevne. Det skal være mer likt mellom klasser og trinn. Dette må starte i 1.klasse. 
Hvordan kan man da lage gode miljø? Tydelige strukturer på hva man gjør på hvert trinn. 
Rektor og FAU-leder skal møtes etter påske. FAU-leder skal også møte lærerne. 
 
Hva er så gjort på 7.trinn? De har hatt språkkampanje. Politiet har vært inne mtp deling av 
bilder og Barnevakten har vært inne. Det har også vært mange møter med enkeltelever og 
foreldre. Mange aktivitetsplaner er lagd. Dette har også vært oppe i driftsstyret. Noe av 
mobbinga skjer på sosiale medier, men ingen rapporterer å ha blitt mobba av lærer. 7.trinn 
scorer også lavere på trivsel. Man fortsetter å jobbe med dette. 
 
- Stenbråtendagene er siste uka før påske. Disse fire ukene mellom vinterferien og påske 
har forskerspire/energi som tema. Dette skal vises på Stenbråtendagene. Mye bra er i 
gang, så dette blir bra. Dette blir rektors første Stenbråtendagene. Disse tradisjonene er 
viktige å ta vare på. 
Rektor er åpen for at FAU kan lage kafe, og rektor er veldig for det. Uformelle møtepunkter 
er viktige.  
 
- Sommerskolen. Dette har blitt etterlyst her. Det er ikke Sommerskole her i år, og 
begrunnes med at det skal gjøres mye arbeider her i sommer. Takene skal rehabiliteres, 
men man vet ikke hvor mye.  
FAU-representanter synes det er svakt at det ikke er Sommerskole her, og heller ikke på 
Mortensrud skole. Kan FAU sende en reaksjon? Nettopp i dette nærområdet er 
Sommerskolen spesielt viktig.    
 
-17.mai: Om 4.trinn arrangerer det, betaler skolen for kaffe, saft og boller.  
 



- Parkeringskaos. Ha kampanje om parkering? Det er for smalt i veien ned og veien opp, 
derfor blir det kaos. Vi hadde kampanje i fjor og oppfordra folk til å gå eller parkere på 
senteret. 
 
- Vape (e-sigaretter) er noe som er nytt blant elevene. Hva er lurt å gjøre? Noen elever har 
hatt det med. Informasjon må ut. På andre skoler har elever ned i 4.trinn hatt kontakt med 
det. På ungdomsskolen har ruskontakten i bydelen vært på foreldremøte, kan også gå inn 
i klassene. Lærerne kan inndra vaper, siden det er 18årsgrense. 
 
Spørsmål og innspill fra FAU-representantene:  
 
- Innspill fra foreldre i 3c: Med paragraf 10:2 i bakhodet, hvem settes inn som vikar for 
kontaktlærer? Kompetanse? Man får ikke informasjon før det etterspørres. Forståelse av 
at det er vanskelig, men det handler om informasjon og forutsigbarhet. Det har vært 
mange ulike vikarer og manglende kompetanse. Mange foreldre har reagert. 
Svar fra rektor: Det jobbes mye med å få kvalifiserte vikarer, bl.a. gjennom vikarbyrå. Når 
dette ikke er tilstrekkelig, er det vanskelig. Alle team har pedagoger som lager oppleggene, 
men rektor forstår bekymringen og deler den. Det kommer en nyansatt, erfaren lærer på 
3.trinn fra 1.april.  
Informasjonen må uansett bli bedre! 
 
- Mye skjerm på AKS? Dette er et inntrykk man får når man f.eks henter barna på AKS. 
På slutten av en dag vet man ikke hvor mye skjermtid barna har hatt. 
 
- Mange nye fjes på AKS som ikke blir presentert. Kan man ha bilder av de som er på 
jobb på AKS? Litt som i barnehagen. 
 
- Det har kommet en del innspill etter foreldremøtene. Noe av dette kan inn i et årshjul og 
andre fora. 
 

 

2 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent 

 

3 Regnskap  

Kasserer Rune oppdaterer om regnskapet for 2023.  

Regnskapet er akkurat godkjent. Det har ikke vært store bevegelser i fjoråret, unntatt 

støtten fra Sparebankstiftelsen. Nesten 50 000 kr kom fra Sparebankstiftelsen. AKS-

kjøkkenet ble oppgradert for dette. 1600 kr i underskudd i fjor. 67 083 kr har FAU nå. 5000 

kr i vekslepenger kontant.  



Innspill fra Steinar, FAU-leder; han ønsker at det skal være lav terskel 
for å ta kontakt om hva som rører seg på trinnene og enkeltsaker. 
Mange har tatt kontakt siden forrige møte, fortsett med det.  

 

4 Språkbruk / klassemiljø 

Det er flere trinn som har opplevd utfordringer med dette temaet. Vi tar en diskusjon i 

plenum og forsøker å få snakket over bordene for å lære av hverandres erfaringer. Hvilke 

tiltak har fungert på ulike trinn? Kan vi lære av hverandre?   

Erfaringer fra 3.trinn: Mye trøbbel med språkbruk i fjor. Mye skjedde på AKS. Dette var 

overraskende for både lærere og AKS. Det ble tatt opp med foreldre, ordsky for å vise 

hvilke ord som ble brukt. Ekstra ressurser ble også satt inn for å unngå noen av 

situasjonene. Dette førte til en bedring.  

Vi må dele denne erfaringen, snakke med kontaktlærer og koble på avdelingsleder om det 

ikke tas tak i.  

Hva ser de på skjermen? Youtube-påvirkning? De plukker opp ting. Vi foreldrene må 

virkelig følge med på hva de ser.  

Forslag om temadager med skolehelsetjenesten, kanskje gutter og jenter delt. Empati som 

tema. 

Dette dukker opp allerede i 1.trinn. Viktig å ta bredt kontakt med kontaktlærer, rektor og 

avdelingsleder. 

Trinnene diskuterer rundt bordet. 

 

5 Inntekter til FAU 

Vi følger opp tråden fra forrige møte. Skal FAU ha inntekter? I så fall hvordan? Vi kan drive 

salg eller søke større bidrag fra f.eks Sparebankstiftelsen. Nå får hvert trinn 6000 kr til 

klassetreff osv. 

Kafe på Stenbråtendagene? Da får vi inn frie midler, som vi kan bruke til hva vi vil.  

Spørsmål om hva som FAU skal betale og hva skolen skal stå for. 

Håndsopprekning: Ha salg på arrangementer? Salg ble vedtatt. 

OBS: 6.trinn arrangerer fest for 7.trinn. Festen er 19.juni. 6.trinn er klare over det og 

venter på initiativ fra skolen. 

 

6 Foreldrearrangement til våren (dette tas videre på e-post) 

Arrangementsgruppen har hatt møte på Teams. Vi oppdaterer og fordeler evt oppgaver. 

Arrangementsgruppen har hatt møte på Teams. Vi oppdaterer og fordeler evt oppgaver.  



(7 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis)  

 

Ventende saker (som ikke ble prioritert til dette møtet, men som skal 
behandles snarlig):  

- Kartlegging av eventuelle felles temaer på tvers av klasser som bør løftes i FAU / til 

ledelsen, f.eks vaping. 

- Natteravnordningen 

 

Innspill fra FAU-leder: Ønske om å tydeliggjøre FAU. Skal inn på fellestid på skolen, for å 

få snakket med lærerne også. FAU skal ikke være et mystisk råd, men en 

samarbeidspartner. Vi vil tross alt det samme for barna våre. Hvordan kan FAU og skolen 

knyttes nærmere? Årshjul?  

Spørsmål om man deler noe etter FAU-møtene? De fleste har facebook-grupper hvor det 

kan kommenteres.  

Neste møte: 4.juni. 


